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Samenvatting 

Vuurwerkoverlast 

Op vraag "1 Heeft u tijdens de afgelopen jaarwisseling, ondanks het vuurwerkverbod, overlast gehad 

van vuurwerk in de gemeente Helmond?" antwoordt 38% van de respondenten: "Ja, veel". Zie pagina 

4. 

Op vraag "1.1 Heeft u afgelopen jaarwisseling een melding gedaan van vuurwerkoverlast?" 

antwoordt 82% van de respondenten: "Nee". Zie pagina 5. 

Vuurwerkvrije zone 

Op vraag "2 Bent u een voorstander van vuurwerkvrije zones in de gemeente Helmond?" antwoordt 

55% van de respondenten: "Ja, meer vuurwerkvrije zones". Zie pagina 6. 

Op vraag "2.1 Welk(e) gebied(en) zou u als vuurwerkvrije zone(s) aan willen wijzen?" antwoordt 75% 

van de respondenten: "Rondom het ziekenhuis". Zie pagina 7. 

Vuurwerkverbod 

Op vraag "3 Hoe staat u tegenover een algeheel vuurwerkverbod voor consumenten tijdens de 

jaarwisseling?" antwoordt in totaal 53% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 

37% van de respondenten: "(zeer) negatief". Zie pagina 8. 

Op vraag "3.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod 

voor consumenten?" antwoordt 96% van de respondenten: "Mensen en dieren hebben minder 

overlast". Zie pagina 9. 

Op vraag "3.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod 

voor consumenten?" antwoordt 82% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". Zie pagina 10. 

Centrale vuurwerkshow 

Op vraag "4 Vindt u dat er in de gemeente Helmond een centrale vuurwerkshow georganiseerd zou 

moeten worden?" antwoordt 51% van de respondenten: "Ja".  

 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipHelmond, waarbij 485 deelnemers zijn geraadpleegd.  



 
 

 
3 

 

1. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipHelmond 
Onderwerpen : Vuurwerkoverlast 

: Vuurwerkvrije zone 
: Vuurwerkverbod 
: Centrale vuurwerkshow 

Enquêteperiode : 7 januari 2022 tot 17 januari 2022 
Aantal vragen : 9 
Aantal respondenten : 485 
Foutmarge : 4,4% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 

Rapportagedatum : 18 januari 2022 
 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±4,4%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

1.1 Methodiek 
• Op 7 januari 2022 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Op 13 januari 2022 is een herinneringsmail gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

1.2 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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2. Resultaten 

2.1 Vuurwerkoverlast 

In deze enquête wil de redactie van De Loop graag weten hoe de inwoners van de gemeente 
Helmond aankijken tegen het afsteken van vuurwerk. 

Tijdens de afgelopen jaarwisseling gold er een vuurwerkverbod in heel Nederland door de 
coronamaatregelen. 

 

Op vraag "1 Heeft u tijdens de afgelopen jaarwisseling, ondanks het vuurwerkverbod, overlast gehad 
van vuurwerk in de gemeente Helmond?" antwoordt 38% van de respondenten: "Ja, veel". 
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Vraag 1.1 wordt alleen gesteld aan de respondenten die bij vraag 1 geantwoord hebben met ‘Ja, een 
beetje’ of ‘Ja, veel’. 

 

 
Op vraag "1.1 Heeft u afgelopen jaarwisseling een melding gedaan van vuurwerkoverlast?" 
antwoordt 82% van de respondenten: "Nee". 
Zie toelichtingen op pagina 12. 
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2.2 Vuurwerkvrije zone 
In een vuurwerkvrije zone mogen inwoners geen vuurwerk afsteken. Toen er geen landelijk 

vuurwerkverbod was, waren er twee vuurwerkvrije zones in de gemeente Helmond, namelijk bij het 

ziekenhuis en bij de dieren in het Warande park. 

 
Op vraag "2 Bent u een voorstander van vuurwerkvrije zones in de gemeente Helmond?" antwoordt 
55% van de respondenten: "Ja, meer vuurwerkvrije zones". 
Zie toelichtingen op pagina 13. 
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Vraag 2.1 wordt alleen gesteld aan de respondenten die bij vraag  geantwoord hebben met ‘Ja, meer 
vuurwerkvrije zones’. 

 
Stel de komende jaarwisseling mag er weer vuurwerk afgestoken worden. 

 
Op vraag "2.1 Welk(e) gebied(en) zou u als vuurwerkvrije zone(s) aan willen wijzen?" antwoordt 75% 
van de respondenten: "Rondom het ziekenhuis". 
Zie toelichtingen op pagina 15 en verder. 
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2.3 Vuurwerkverbod 
In de afgelopen jaren is er discussie ontstaan over het afsteken van vuurwerk tijdens Oud en Nieuw. 

Ook landelijk is er veel aandacht voor vuurwerk en de mogelijkheden om wet- en regelgeving aan te 

passen. De meeste regels over vuurwerk worden landelijk bepaald, zoals op welke tijden vuurwerk 

mag worden afgestoken en door wie en of er bijvoorbeeld een vuurwerkverbod moet komen. 

 
Op vraag "3 Hoe staat u tegenover een algeheel vuurwerkverbod voor consumenten tijdens de 
jaarwisseling?" antwoordt in totaal 53% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 
37% van de respondenten: "(zeer) negatief".  Zie toelichtingen op pagina 17. 
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Vraag 3.1 wordt alleen gesteld aan de respondenten die bij vraag  geantwoord hebben met ‘Zeer 
positief’ of ‘Positief’. 

 

 
Op vraag "3.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod 
voor consumenten?" antwoordt 96% van de respondenten: "Mensen en dieren hebben minder 
overlast". Zie toelichtingen op pagina 19 en verder. 
 
 
 
 
  

96%

77%

66%

67%

37%

27%

58%

10%

0%

0% 20% 40% 60% 80% 100%

Mensen en dieren hebben minder overlast

Beter voor het milieu/ het klimaat

Minder rommel en afval op straat

Vuurwerk is gevaarlijk

Vuurwerk is slecht voor de gezondheid

Vuurwerk is zonde van het geld

Het ontlast de zorg in tijden van corona

Anders

Weet niet

3.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een 
algeheel vuurwerkverbod voor consumenten?

(Meerdere antwoorden mogelijk)
(n=252)



 
 

 
10 

 

Vraag 3.1 wordt alleen gesteld aan de respondenten die bij vraag  geantwoord hebben met ‘Zeer 
negatief’ of ‘Negatief’. 

 
Op vraag "3.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod 
voor consumenten?" antwoordt 82% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". 
Zie toelichtingen op pagina 20 en verder. 
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2.4 Centrale vuurwerkshow 
In een aantal gemeenten werd voor het landelijke vuurwerkverbod een vuurwerkshow op een 

centrale plaats georganiseerd. 

 
Op vraag "4 Vindt u dat er in de gemeente Helmond een centrale vuurwerkshow georganiseerd zou 
moeten worden?" antwoordt 51% van de respondenten: "Ja". Zie toelichtingen op pagina 22. 
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3. Bijlage: toelichtingen 

 

1.1 Heeft u afgelopen jaarwisseling een melding gedaan van 
vuurwerkoverlast? 
 

Toelichting 
Nee • Dat heeft geen zin, als de politie komt zijn zij al weer weg. 

• De handhavers zijn dan al te laat. 

• De overlast was niet het meeste tijdens het moment van de jaarwisseling 
zelf. Toen was er veel siervuurwerk. Maar wel de maanden die er aan 
voorafging. Bijna elke avond zeer harde knallen. Het zijn onderhand meer 
bommen dan vuurwerk. 

• De politie had immers van te voren al gezegd om niet aktief op te treden. 
Nu heb ik ongeveer 14 dagen in de herrie gezeten. Geen vogeltje was 
meer te bespeuren. Pas nu  komt alles weer terug in zijn/haar vroegere 
ritme 

• Er was een app. Bijna lachwekkend. 

• Haalt niks uit. Politie doet er niets mee. Kenteken plus beschrijving wagen 
, waar een enorme vuurwerkbom naar mij en mijn hond werd gegooid 
twee jaar geleden. Mijn hond is sindsdien helemaal getraumatiseerd. 
Weken rond de jaarwisseling is er geen politie te bekennen, ondanks die 
idoterie ieder jaar opnieuw. Een week na die jaarwisseling komt een 
politiewagen met grote snelheid op mij afgereden toen ik onder bij een 
flat liep met mijn hond die liep te snuffelen. Toen zagen ze mijn hond pas. 
De HELDEN!!~Sorry hoor maar ik ben hier zo kwaad om geweest! 

• Heeft toch geen enkele zin. Is moment opname. Zijn allemaal al lang weg 
als er iemand komt of staan op de uitkijk 

• Heeft toch geen nut. 

• Helaas ben ik van mening dat het weinig uit haalt aangezien er te weinig 
politie beschikbaar is. De ouders zouden hierin een meer dominante rol 
moeten spelen! 

• Helpt toch niet 

• Helpt toch niet. 

• Het heeft geen zin, lange tijd gemeld maar er gebeurt toch niets 

• Het was gelukkig alleen (ruim) rond de jaarwisseling 

• Ik heb vorig jaar de alert app gehad maar dan heb ik een dagtaak om deze 
meldingen door te geven 

• Kan aan de gang blijven. Moedeloos geworden. 

• Melding van overlast is zinloos de politie heeft aangegeven dat ze toch 
niet optreed wegens personeel gebrek.. 

• Nee, want er wordt met de melding toch niets gedaan. 

• Nee, wel in de afgelopen jaren, maar omdat er toch geen actie wordt 
ondernomen door de BOA’s is dat zonde van mijn telefoon kosten, deze 
wandelen alleen door het bos met mooi weer om te controleren op 
poepzakjes. 

• Politie heeft het te druk. In heel Helmond is er overlast geweest. Heeft 
een melding wel zin? Optreden heeft zin. 
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• Politie komt niet voor elke knal, en dan zijn ze toch al weg 

• Vorig jaar wel maar heeft geen zin. Komt niemand volgens mij 

• Weleens wijkagent gebeld maar die zeggen niet op alle hoeken van de 
straat iemand neer te kunnen zetten en surveillere hebben ze de mensen 
niet voor 

• Wij hadden niet heel veel last van de herrie, maar er werd wel vuurwerk 
afgestoken. 

• Wordt toch niets mee gedaan 

• Zag het nut er niet van in als er toch niet gehandhaafd zou worden. 
Intussen dan wel in de buurt bekend staan als 'zeikerd'. 
 

Ja, bij de politie • OP "De Braak" was het iedere avond raak. Af en toe leek het een 
oorlogsgebied met bombardementen. 

• Snachts om 04.15 politie gebeld  want nog vele knallen en een zeer 
angstige hond. 

• Vooral in de periode buiten de jaarwisseling diverse keren met de politie 
gebeld en ontelbare keren via de Mobile Alert app melding gedaan. 
Maar ja, ze kunnen niet zo veel: na een melding is het leed al geschied. 
Een heterdaad is al uitgesloten als de politie  niet actief en/of preventief 
aanwezig is in de wijk. 
 

Ja, bij Meldpunt 
Vuurwerkoverlast 

• Geeft het idee dat het weinig nut heeft 

• Hallo, Oudjaar is het probleem niet .... was het maar 1x per jaar .... Wij 
hebben voorafgaand aan Oudjaar in het afgelopen jaar HONDERDEN 
MELDINGEN gedaan mbt overlast vuurwerk!!!!!!! Niks mee gebeurd!!!! 
 

Ja, bij de gemeente • Hebben wel melding gemaakt maar werd niks mee gedaan. Konden ze 
zoals met alles niks mee. 

 

 

2 Bent u een voorstander van vuurwerkvrije zones in de gemeente Helmond? 
 

Toelichting 
Ja, meer 
vuurwerkvrije 
zones 

• Aan één kant: Hoe meer, hoe beter. Maar het valt of staat met handhaving. 
Aan de andere kant: als men nu alleen tijdens de jaarwisseling zou afsteken, 
heb ik (en mijn huisdieren) niet zo veel moeite met vuurwerk. 

• Ben voor totaal vuurwerkverbod. Ben voor een professioneel vuurwerkshow. 

• Bij alle dierenparkjes en senioren woningen 

• Bij alle verzorgingshuizen en plaatsen waar veel dieren zijn 

• Bij voorkeur liever geen vuurwerk. Zeker niet iedere avond. 

• Bij ziekenhuis en Warande is vuurwerk gevaarlijk. 

• Dacht dat bij berkendonk ook (beschermd) natuurgebied was. Ook in de 
bakelse bossen leek het s'nachts oorlog. En er word wat aan belastinggeld 
opgeblazen. 

• Dit staat en valt bij controle/ handhaven  
Kost een vermogen aan extra mankracht  , als dit al te realiseren is. 
HET probleem is ook dat heel veel vervuilers de rommel gewoon leren liggen. 
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• Een of hooguit Twee lokatie aan sextant van Helmond waar mens en dier zo 
weinig mogelijk last heeft en dan slechts beperkt tot de uren rond de 
jaarwisseling. 

• Het liefst verbieden 

• Ik zou willen pleiten voor een plek waar gezamenlijk vuurwerk afgestoken 
kan worden onder het toeziend oog van de politie. Zo voorkom je dieren en 
mensen leed. En overlast 

• Liever helemaal afschaffen het vuurwerk 

• Maar dat heeft alleen zin als er ook capaciteit is voor controle 

• Overal waar dieren lopen 

• Overal waar nodig, o.a. ALLE dierenparken en kwetsbare adressen 

• Overal waren dieren of zwanen, eenden, paarden of andere dieren 
zitten/staan. 

• Vooral waar veel ouderen wonen en zeker bij alle dierenparken 

• Vuurwerk verbod voor de gehele gemeente. 

• Vuurwerkvrije zones prima maar niet bij het ziekenhuis, park, verpleeghuis. 
Ver van de bewoonde wereld. 

• Woon zelf in de omgeving van de Pannehoeve binnen met wat senioren 
contact gehad waren erg onrustig op de Paules Potterlaan bushokje op 
geblazen 

• Zeker als compromis om vuurwerk voor mensen weer mogelijk te maken. 

• Zeker rondom verzorgingshuizen en alle dieren parken 

• Zorgwoningen en tehuizen. 
 

Ja, maar alleen 
bij het 
ziekenhuis en 
bij het Warande 
park 

• Alle dierenparken 

• Bejaarden huizen  hoort er ook wel bij 

• Dieren en zieken moeten hier weinig hinder van ondervinden. 

• En bij bossen waar dieren leven. 

• Liefst helemaal niets meer. Het is verschrikkelijk voor de dieren natuur en 
milieu. Deze ellende moet stoppen!! 

• Vuurwerk hoorde erbij, maar als instellingen er last vsn hebben dan daar 
maar verbieden 

• Vuurwerk om oo.oo uur vind ik ok, andere tijden moet verboden worden. 
 

Nee, helemaal 
geen 
vuurwerkvrije 
zones 

• Algeheel verbod en controle. Pakkans vergroten 

• En zeker niet bij het ziekenhuis en dierenpark Warande. 

• Gewoon een verbod , want er wordt nauwelijks gehandhaafd. Zones maken 
dat alleen maar moeilijker. 

• Het zwaar vuurwerk(knallen)verbieden sier vuurwerk toestaan. 

• Ik ben tegen vuurwerkvrije zones maar voor een vuurwerkverbod! 
Vuurwerkvrije zones werkt net zo min als de gestelde tijd dat men anders 
wel vuurwerk mocht afsteken. Radicaal stoppen en daar op tijd duidelijk over 
zijn. 

• Juist voor de dieren vind ik het warandepark niet geschikt. Beter het kasteel 
in het centrum hiervoor gebruiken 

• Logisch bij een ziekenhuis als dat wel zo is. 

• Mensen die ik ken die in het ziekenhuis lagen tijdens een jaarwisseling waren 
juist blij dat als ze naar buiten keken, ze toch nog iets van de feestelijkheden 
mee kregen 

• Niks mis met normaal vuurwerk met oud en nieuw,  maar die bommen, die 
zijn niet normaal! 
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• Siervuurwerk moet wel mogelijk blijven alleen het illegale knal  vuurwerk en 
ongeoorloofd gevaarlijk vuurwerk niet. 

• Tegen gewoon sier vuurwerk heb ik geen probleem, maar tegen de harde 
knallen kan ik niet tegen dat verstoord ook het leven van vele dieren . 

• Volledig verbod 

• Vuurwerk moet helemaal afgeschaft worden 

• Waarom bij warandepark wel en elders niet? 

• Wat is er mooier dan met familie een potje vuurwerk af te steken om 00:00. 
Zo kunnen mooie en ook moeilijke tijden goed afgesloten worden. 

• We moeten gewoon zelf vuurwerk kunnen afsteken. Lekker gezellig met 
familie en vrienden. Die een keer in het jaar moet kunnen 
 

Weet niet • Alleen op plaatsen waar overlast van vuurwerk tot groot gevaar voor 
gezondheid vergt, bijv. Rusthuizen, Ziekenhuizen en dicht beboste gebieden 

• Bestaande regels zijn voldoende. Probleem is handhaving. Meer regels leidt 
mijn inziens niet tot minder overlast. 

• Er is zo weinig , of eigenlijk geen, handhaving en toezicht , dus het heeft 
eigenlijk geen zin 

• Interesseert me eigenlijk niet zo... het gaat er vooral om dat Europa nu eens 
een keertje doet waar het voor bedoeld is en dat is één lijn trekken. Zwaar 
vuurwerk moet óveral verboden worden en niet alleen in Nederland. 
Daarnaast is het beperken van de afsteektijd tussen 22 en 2 uur een goed 
idee ipv de hele oudjaarsdag. 

• Op industrieterrein met toezicht. 

• Zou er meer voor zijn om in n Wijk n plek te hebben waar gezamenlijk t 
vuurwerk afgestoken kan worden!! Controles worden dan gemakkelijker. Evt. 
onder n toezichthouder. Krijg je misschien ook meer verbroedering in je 
Wijk! 

 

 

2.1 Welk(e) gebied(en) zou u als vuurwerkvrije zone(s) aan willen wijzen? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Ander gebied, namelijk: 
• Algeheel verbod 

• Alle dierenparken 

• Alle dierenverblijven 

• Alle woonwijken 

• Alles 

• Alles anders komt het niet goed 

• Bij de geseldonk 

• Bij seniorrenwoningen 

• Brandevoort 

• Burgemeester geukers park als gezamenlijke plaats om vuurwerk af te steken 

• De rest van Helmond. 

• De Rijpel 

• Dierenparken 
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• Dierenparken, hospices 

• Dierenparkjes 

• Een centraal gebied  iets buiten de stad 

• Gehele gemeente 

• Gehele stad 

• Gehele woonwijk 

• Heel helmond 

• Heel Helmond (6x) 

• In alle woonwijken in Helmond 

• In de woonwijken. 

• In woonwijken 

• Industrie terrein 

• Kinderboerderijen 

• Liefst heel Helmond 

• Overal (14x) 

• Overal algehele vuurwerk verbod 

• Overal inde stad 

• Overal, behalve in iedere week 1 aangeweze vuurwerkzone 

• Overal! 

• Pleinen en vrije openbare ruimtes 

• Rondom het water bij Dierdonk 

• Rondom supermarkten 

• Rondom woon en leefgebieden 

• Sportparken bossen 

• Vijvers 

• Winkelgebied 

• Woongebieden 

• Woonwijk 

• Woonwijken (5x) 

• Zie vorige vraag 
 

 

2.1 Welk(e) gebied(en) zou u als vuurwerkvrije zone(s) aan willen wijzen? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Toelichting 
• Als er een gebod is, moet er ook gehandhaafd worden. Als het al gebeurd is, heb ik daar ni het 

dagblad niets over gelezen. 

• Als het gecontroleerd wordt afgestoken is het voor mensen in verzorgings en ziekenhuizen wel 
leuk. 

• Ben meer voorstander voor plekken waar wel vuurwerk afgestoken mag worden. Per wijkdeel 
paar plekken. 

• De landelijke overheid was veel te laat met het verbod. Ook voor de verkopers. 

• Dit is niet te organiseren vuurwerk verbod geldt al en ze trekken zich er niets van aan , 
handhaven is onmogelijk 

• Een grote plek waar gezamenlijk vuurwerk kan worden afgeschoten met leuke kraampjes, enz. 
lijkt me wel een idee. 
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• Ergerniswekkend om vanaf augustus tot februari te worden geconfronteerd met enorme harde 
knallen; het lijk wel oorlog. 

• Geheel vuurwerk              verbod 

• Ik ben en mede met mijn familie voorstander van een algeheel vuurwerkverbod. 

• In de gebieden waar wel vuurwerk afgestoken wordt alleen om 24 uur! 

• Je betaald wel hondenbelasting, 

• Liever een algeheel vuurwerkverbod 

• Misschien meer plaatsen aanwijzen waar het WEL mag ipv niet 
 

 

3 Hoe staat u tegenover een algeheel vuurwerkverbod voor consumenten 
tijdens de jaarwisseling? 
 

Toelichting 
Zeer 
positief 

• Doe maar centrale vuurwerkshows met mooi siervuurwerk. Die bommen en 
granaten die tegenwoordig worden afgestoken hebben niks met traditie te maken 

• Een algeheel vuurwerkverbod werkt wel de illegaliteit in de hand. 

• Gewoon een algemeen verbod 

• Goed voor dieren en voor hulpverleners 

• Het is gewoon jammer dat er vanaf september al geknald wordt. En niet eenmalig 
maar heel veel momenten in september. oktober, november en december. Zelfs nu 
hoor je af een toe een knal. Als het alleen op 31 december met siervuurwerk zou 
zijn zou ik het niet erg vinden. 

• Maar we hebben dit jaar gezien dat het weinig tot niets uit zal halen. Handhaving 
maakt zich helaas drukker over een hut van spelende kinderen dan vuurwerk. Ook 
op de tijden dat er word geknald is er nauwelijks iemand op straat. 

• Sier vuurwerk geen probleem 

• Vanwege milieuvervuiling. 

• Veel overlast, toch weer veel ongelukken wat er altijd 1 al teveel is. Heftige tijden 
voor dieren en zeer belastend. Niet milieuvriendelijk. 

• Vuurwerk is gevaarlijk dat moet je aan professionals overlaten 

• Wij zijn HELEMAAL klaar met vrij vuurwerk. 

• Zolang grenzen open zijn en in met name Belgie vuurwerk (vaak heel zwaar en 
gevaarlijk vuurwerk) zo gekocht kan worden is handhaven in Nederland een 
ondoenlijke zaak. Je moet het probleem breder aanpakken en tegelijkertijd een 
alternatief (centrale vuurwerkshow) aanbieden. Ook voorlichting op scholen door 
'slachtoffers' kunnen wellicht de ogen (zolang ze er nog zijn!) openen. 
 

Positief • Helemaal afschaffen gaat erg ver. Ik ben een voorstander van alleen siervuurwerk. 

• Moet je dan wel kunnen handhaven! 

• Op zich positief, maar zo lang vuurwerk in België gekocht  worden heeft het geen 
zin. Dit nog buiten het illegale circuit 

• Siervuurwerk kan wel. Het knal is helemaal een ramp. 

• Vanwege de vele ongelukken 
 

Neutraal • Als het niet legaal kan wordt het wel illegaal gedaan. Ze moeten iets doen aan de 
zware.mortieren en het vuurwerk dat uit België en Duitsland wordt gehaald 
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• Gezien het laatste jaar haalt een vuurwerkverbod weinig uit. Ik zou afspraken 
maken met de buurlanden en op die manier proberen het binnen de perken te 
houden, maar laat mensen genieten van dit eindejaars moment 

• Hoe kan men in hemelsnaam een verbod instellen terwijl men dit met geen 
mogelijkheid kunt handhaven 

• Ik vind gewoon vuurwerk moet kunnen maar het illegale vuurwerk heeft de 
overhand ze gaan het toch halen het hele jaar door, gedrag verander je niet 

• Siervuurwerk  is geen probleem,  het probleem zijn de harde knallers  en de 
bommen die de ramen laten trillen 

• Voorstanders van vuurwerk veroorzaken het zelf door de afgestoken bommen. 
Overigens mag siervuurwerk voor mij wel. 
 

Negatief • Bij mij gaat het niet om te verbieden, maar meer gecontroleerd Siervuurwerk af te 
steken. Die verschrikkelijke Knallen verpesten het de laatste jaren. Siervuurwerk 
....prima!!! 

• Ik zou het zelf niet erg vinden, maar ik denk dat er dan alleen maar heel veel illegaal 
vuurwerk in de omloop zal komen en meer gevaar oplevert. 

• We hebben afgelopen jaar gezien dat zelfs beperking niet werkt en ook moeilijk te 
handhaven is. In beperkte mate vuurwerk toelaten lijkt me van belang in 
combinatie met een door professionals verzorgde vuurwerkshow. Zorg voor een 
alternatief. 

• Wel het knalwerk verbieden. En alleen legaal vuurwerk verkopen. 
 

Zeer 
negatief 

• Door een vuurwerk verbod krijg je meer shit als vreugde  dus nee geen vuurwerk 
verbod 

• Een algeheel vuurwerkverbod, wat er overigens voor 2021 ook al was, heeft ten 
eerste geen enkele zin en ten tweede, als er gehandhaafd zou worden, leidt dit 
alleen maar tot andere vernielingen etc., want voor een aantal mensen is het 
afsteken van vuurwerk een uitlaatklep. 

• Een verbod leidt tot meer illegaliteit, zwaarder vuurwerk en overlast. Daarnaast is 
een verbod niet te handhaven, dat blijkt wel uit al het vuurwerk dat voor en tijdens 
oud&nieuw werd afgestoken in Helmond. 

• Een verbod op gereguleerd consumentenvuurwerk werkt illegaal vuurwerk in de 
hand. 
Dat hebben we afgelopen 2 jaarwisselingen wel gezien. 

• Is geen oplossing, eerst Europees regelen anders blijft er vuurwerk uit Duitsland en 
België gekocht worden 

• Je drukt het de illegaliteit in, komt ellende van. 

• Je zag afgelopen jaarwisseling dat een verbod niet helpt. Er komt dan meer illegaal 
vuurwerk bij jan en alleman. Dan beter legaal consumenten vuurwerk dat is bij 
veilig gebruik, veilig vuurwerk 

• Moet niet iedereen over een kamp heen scheren 

• Oud en nieuw is niet speciaal zonder vuurwerk anders lijkt het net op een 
verjaardags feest. 

• Vuurwerk hoord bij oud en nieuw, ga je het verbieden dan komt het illegaal toch 
binnen en het is zeker niet overal te contoleren en zeker het afsteken niet 

• Vuurwerk hoort erbij. Ze kunnen het wel verbieden maar ik denk dat iedere 
helmonder wel heeft gezien dat dat toch niet werkt. 

• Zorgt alleen maar voor meer overlast door nog meer illegale knallers. Gewoon het 
legale siervuurwerk behouden en dan is er niks aan de hand. 
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Weet 
niet 

• Een algeheel verbod is niet toepasselijk want er is geen mogelijkheid om hier 
toezicht op te houden 

• Zolang handhaving onmogelijk is is elke regel zinloos. 
 

 

3.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod voor consumenten? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Anders, namelijk: 
• Alleen siervuurwerk zou de overlast al voor 50% terugdringen. 

• Als je beziet hoeveel schade er elk jaar wordt toegebracht, bewust en onbewust, en als je ziet 
hoeveel onkosten dit met zich meebrengt. Als klimaat zo’n belangrijk item is…. Ik kan geen 
reden bedenken om het vrije vuurwerk te laten bestaan. 

• De kosten die vernielingen, doden en gewonden met zich meebrengen zijn gigantisch. 

• Het geeft zo’n machteloos gevoel dat andere mensen dmv vuurwerk kinderen (en volwassenen) 
bang maken. 

• Het huidige zeer zware vuurwerk geeft veel overlast, zeker voor huisdieren 

• Het is geen feest meer nu de overlast zo langdurig en nadrukkelijk aanwezig is. Siervuurwerk 
zonder harde knallen is wel leuk, 

• Het is net zo als met alles in deze tijd helemaal doorgeslagen doorgeschoten, of hoe je het ook 
noemen wil. 

• Het is niet te handhaven 

• Het overbelasten Ziekenhuizen waar dan ook 

• Hier beginnen ze in oktober al elke dag mijn huisdieren zijn 3 maanden gestresst en 3 katten 
krijgen door het vuurwerk speciaal voer en tabletten anders plassen ze bloed van de stress 

• Mensen met PTSS, vooral onder de 650 militaire veteranen waarbij 6 tot 8 % PTSS heeft , is dit 
vaak ondraaglijk 

• Minder vernielingen en dus minder schade, minder dierenleed, minder ongelukken 

• Nier meer van deze tihd. Slecht voor mens, dier en milieu. 

• Niet buiten de toegestane tijden dus alleen 's nachts bij de jaarwisseling en niet al dagen 
ervoor. Als het zo gaat dan geen problemen met vuurwerk. 

• Nog steeds zware bommen ondanks verbod 

• Omdat er niet zorgvuldig mee word omgegaan. Hoeveel leed er van komt, agressie. 

• Overlast harde knallen vermindert 

• Pubers ervaren dat niet alles zo maar kan. Illegaal handelen tegenwerken. 

• Schade aan straatmeubilair en particuliere spullen zal minder zijn 

• Schade meer dan 10.000.000 € 

• Teveel geluidsoverlast en schrik voor mens en dier 

• Teveel illegaal vuurwerk, te harde knallen soms gewoon een drukgolf, niet meer leuk. 

• Veel wordt er opgeblazen o.a prullenbakken etc. 

• Vuurwerk afsteken begint al in november. Het zijn van die mega harde knallen in de avond en 
nacht 
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3.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod voor consumenten? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Toelichting 
• De Europese wetgeving is ook totaal verkeerd als hier een vuurwerkverbod is gaan de asociale 

Nederlanders die zich aan geen enkel verbod of wetgeving houden doodleuk hun vuurwerk 
kopen  over de grens in België, dus zonder ingrijpen van de wetgever heeft geen enkel vuurwerk 
verbod zin . Dus totaal verbieden deze onzinnige vreugde uitingen. . 

• De vogels paarden en huisdieren  het is verschrikkelijk voir hen. Mijn hond durft savonds niet 
meer naar buiten en in t stuk bos waar knallen waren durft ze ook niet meer te wandelen 

• Een algeheel vuurwerkverbod, en dan ook klasse 1 zou ik op zich toejuichen, maar ook dit valt 
of staat met handhaving. dus controle op illegale verkoop, maar actief aanwezig zijn om 
overtreders in de kraag te vatten en te bestraffen. 
Uiteraard ook actieve controle bij de grenzen. 

• Geen letsel, verwondingen ook buiten coronatijd. 

• In wijken waar mensen weinig verdienen of van een uitkering leven wordt vaak veel vuurwerk 
afgestoken. Onbegrijpelijk. Lijkt mij dat het (weinige) geld wat je hebt beter te besteden valt als 
dit in rook te zien opgaan na 15 minuten. 

• Pas wanneer men ernstige vuurwerkgewonden binnen de eigen familie- en/of kennissenkring 
moet zien, gaat men anders en mogelijk weer normaal denken. 

• Wat er gebruikt wordt heeft mijn ervaring dat het niets te maken heeft met normaal 
vuurwerk,meer op bommen ! 

• Zeker als het illegaal vuurwerk betreft. Wat zeer vaak het geval was de afgelopen jaren. 
 

 

3.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod voor consumenten? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Anders, namelijk: 
• Alleen siervuurwerk 

• Beste om te kijken naar overlast voorafgaand aan jaarwisseling: opblazen van 
(gemeente)eigendommen etc 

• Bevorderd het afsteken van illegaal vuurwerk in woonwijken en natuurgebieden 

• Bij handhaving van een vuurwerkverbod zal er ander overlast voor in de plaats komen, waarbij 
siervuurwerk nog tamelijk onschuldig is. 

• Door verbod komt er meer illegaal (gevaarlijk vuurwerk)en daardoor meer overlast 

• Een verbod is niet te handhaven. Mensen gaan in het buitenkand illigaal zwaarder vuurwerk 
kopen waardoor meer overlast en meer letsel zal ontstaan. 

• Een verbod zal de illegale handel stimuleren. Pijlen en knalvuurwerk is al verboden in 
Nederland. Mooi legaal siervuurwerk wat in de locale winkels wordt gekocht zal geen tot zeer 
beperkt overlast veroorzaken. Bij geen verbod zal het minder verleidelijk zijn om bv. Duits, 
Belgisch of pools vuurwerk uit het illegale circuit te kopen. 

• En zonder een Europees verbod is het dweilen met de kraan open 
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• Hardere aanpak van het zware illegale vuurwerk heeft meer zin dan consumenten vuurwerk te 
verbieden. 

• Ik zou het niet erg vinden. Maar ik denk dat er dan alleen maar veel meer illegaal en gevaarlijk 
vuurwerk in omloop zal komen. 

• Laat de traditie bestaan. Een verbod zorgt voor nog meer illegaal vuurwerk en meer branden en 
vernielingen. Liefhebbers gaan wraak nemen en met nog meer brandbommen gooien en nog 
meer kapot maken. 1 keer per jaar een paar uurtjes vuurwerk afsteken moet kunnen. 

• Meer illegaal vuurwerk met zwaarder letsel en schade 

• Meer illegaal vuurwerk op de markt 

• Miljoenen mensen hebben plezier van vuurwerk. Wat men als overlast beschrijft, waar 
bushokjes, borden etc mee vernield worden. Waar handen van kapot gaan. Is niet het potje van 
de plaatselijke fietsenmaker. Maar het illegale spul. Wat al ILLEGAAL is!!! Pak dat keihard aan. 
Maar blijf van de traditie en het potje siervuurwerk af!!!! 

• Minder ongelukken met alleen siervuurwerk 

• Op een punt in de gemeente 

• Overlast wordt NIET veroorzaakt door consumenten vuurwerk. Effect op milieu is relatief nihil. 

• Pak het illegale vuurwerk aan, waar iedereen last van heeft. 

• Pak het illegale vuurwerk aan! 

• Verbieden zie je wat er afgelopen jaar is gebeurt 

• Verbod leidt tot  illegaal vuurwerkgebruik 

• Verbod zorg dat mensen naar andere (gevaarlijkere) alternatieven gaat zoeken 

• Verhoog eerst maar eens de leeftijd ipv alles te verbieden. net zoals ze bij drank, messen, 
energy drink etc ook doen 

• Vuurwerk brengt buren te samen om het nieuwe jaar in te luiden 

• Vuurwerk hoort voor mij bij oud en nieuw, echter, tegenwoordig is het geen vuurwerk meer, 
maar zijn het bommen die worden gegooid. Het zware vuurwerk mag voor mij worden 
verboden, maar dan ook wel echt handhaven! 

• Werkt illegaal vuurwerk in de hand 

• Zoals je ook dit jaar zach betekend dat dat mensen ipv legaal vuurwerk illigaal vuurwerk zullen 
gebruiken. Als er een vuurwerkshow wordt gehouden door de gemeente zal dat na verloop der 
jaren uitkomen in geen vuurwerk omdat het teveel kost en vergunningen problemen geven. 
Ook zou ik dan niet meer vanuit thuis en met mijn buren naar vuurwerk kunnen kijken en bier 
drinken want ik moet naar een show rijden waar veel mensen ongezellig dicht op elkaar staan 
te wachten tot de show begint. Dat is niet leuk. 

 

 

3.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod voor consumenten? 
(Meerdere antwoorden mogelijk) 
 

Toelichting 
• Door het legaal te houden wellicht minder illegaal en "bomachtig" vuurwerk 

• Harder straffen als iemand zwaarder (verboden vuurwerk heeft). 

• Hetgeen waar de meeste mensen problemen mee hebben zijn de zware “bommen” waar 
tegenwoordig zelfs de kinderen mee rondlopen. Als ze dat harder aanpakken en zwaarder 
bestraffen heeft dat meer zin dan het verbod op consumentenvuurwerk. 
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• Je kunt beter de wet aanscherpen dmv een torenhoge boete op te leggen buiten oud en 
nieuw om, want wat er dan afgeknald word is ooit niet meer normaal, lijkt wel of je op dat 
moment in een oorlogsgebied woont. Hopelijk dat dat de mensen meer afschrikt. 

• Politie , Spoedpost en brandweer kunnen hun energie beter elders inzetten! 

• Verbod leid tot eerder geknal ivm illegaal vuurwerk 
was nu al in september elke avond raak 

 

 

4 Vindt u dat er in de gemeente Helmond een centrale vuurwerkshow 
georganiseerd zou moeten worden? 
In een aantal gemeenten werd voor het landelijke vuurwerkverbod een vuurwerkshow op een 
centrale plaats georganiseerd. 
 

Toelichting 
Nee, 
helemaal 
niet 

• Geen overlast juist super mooi siervuurwerk! Wat jammer dat we dat vorig jaar 
hebben gemist. 

• Hoort bij de jaarwisseling en geheel geen overlast ondervonden. Zelfs onze hond  
heeft het zeer goed doorstaan. 

• Ik heb er juist van genoten, alleen jammer dat de Nederlandse vuurwerk 
ondernemers geen cent hebben verdient 

• Ik vind vuurwerk een prachtige traditie het hoort gewoon bij 

• Ik vind vuurwerk erbij horen. 

• Ik zie vuurwerk niet als overlast op de jaarwisseling zelf. 

• Nee, lekker wat vuurwerk afgestoken met de kleinkinderen 

• Ondanks het verbod juist genoten van het vuurwerk wat werd afgestoken 

• Op t illegale knallers na maar dat mag zowieso niet siervuurwerk prachtig 

• Vooral rond de klok van 12 werd er veel mooi siervuurwerk aangestoken. De 
straat stond buiten te genieten zoals vanouds. 

• Vuurwerk hoort bij de Nederlanders 

• Vuurwerk was zelf zeer sfeervol en mooi! 

• Was prachtig om te zien en heerlijk om het nieuwe jaar mee in te luiden met 
vrienden en familie 
 

Nee, niet 
echt 

• Alleen van de harde knallen 

• Het was niet te merken dat er een vuurwerkverbod was tijdens de jaarwisseling. 
Mooi siervuurwerk geeft het ingaan van het nieuwe jaar een aangename start 

• Ik hoor wel behoorlijk knallen gedurende maanden, in het weekend is het altijd 
wel een paar keer. Het is ook  zwaar vuurwerk maar niet dat het me tot last is. 

• Ik hoorde het wel veel, maar had er geen last van 

• Mooi siervuurwerk is niet erg en op nieuwjaarsdag, maar die complete bommen 
vanaf augustus al hoorbaar, dat maakt het niet meer leuk. 

• Tijdens de jaarwisseling (00.00 uur), is ok. Maar de dagen ervoor vind ik wel 
vervelend. Vroeger hadden we van die kleine rotjes, maar tegenwoordig is het 
niet hard genoeg. Ook het carbid vind ik dat verboden moet worden. 
 
  

• Al weken,,zoniet maanden voor nieuwjaar overlast van vuurwerk in Brouwhuis 
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Ja, een 
beetje 

• Dagen voor  en na oud- en nieuwjaar vuurwerk afsteken in bos bin de 
Schutterslaan 

• De harde knallen 

• De zware inslagen van illegaal vuurwerk. 

• Er werd de hele maand december s’avonds vuurwerk in de buurt afgestoken. 

• Het siervuurwerk was prachtig en geen probleem. Maar af en toe die enorme 
knallen dat je denkt dat je huis ontploft vond ik vreselijk. 

• Met name in de bossen (t Goor) waar je rustig met de hond wilt wandelen. 's 
Avonds in de wijk ook regelmatig net bommen 

• Voor de jaar wisseling heftige knallen. 
Oktober november december 
 

Ja, veel • Al maanden ervaren wij veel vuurwerkoverlast. Elke avond is het te horen. Bij de 
jaarwisseling ook de hele dag en 's avonds enorm veel vuurwerk. Hoezo een 
verbod? Als er geen actie wordt ondernomen en bekeuringen worden uitgedeeld 
zal het er niet minder op worden. Strengere controle en boete's uitdelen is het 
enige wat gaat werken 

• Al paar weken van te voren flink geknal iedere avond. Ik woon in de Molenstraat. 
Je schrikt je iedere keer kapot. 

• Al twee maand voor dat het nieuwjaar was !! 

• Al weken van te voren was het iedere avond raak met zware knallen 

• De herrie slecht voor de ziekenhuis patiënten, een zeer angstige hond, maar het 
aller ergste: jonge kinderen op straat, hun ouders samen binnennen de kinderen 
met veel hard aan elkaar geknoopt vuurwerk zonder enig toezicht. Ong. 10 kk. in 
de leeftijd 6-12 ? jaar 
Maar ook,,, waar komt dit vandaan???? er wordt niet gehandhaafd. In de buurt 
bij het ziekenhuis werd er al een week geknald.. 

• Er leek geen sprake te zijn van een verbod tijdens de jaarwisseling, maar had 
vooral overlast tijdens de rest van december en november 

• Er was veel vuurwerk en ook heel hard vuurwerk het leken wel bommen 

• Er werd zelfs veel meer vuurwerk afgestoken dan normaal 

• Gemiddeld iedere 30 minuten harde knallen de hele dag door. 

• Grote knallen dat de ramen ervan trilden, niet normaal. 

• Hallo, Oudjaar is het probleem niet .... was het maar 1x per jaar .... Wij hebben 
voorafgaand aan Oudjaar in het afgelopen jaar HONDERDEN MELDINGEN gedaan 
mbt overlast vuurwerk!!!!!!! Niks mee gebeurd!!!! 

• Hele maand december last gehad van knalvuurwerk tot een soort van bommen 
aan toe 

• Het leek wel oorlog en het duurde tot 'smorgens 5 uur 

• Het waren vooral die hele zware bommen die voor veel overlaat bezorgden. En 
dat wekenlang afwisselend overdag, avond en nachts 

• Ik ben niet iemand die snel gaat zeuren. Toen ik jong was stak ik ook graag 
vuurwerk af en gun ook nu nog steeds iedereen een feestje. Mijn hond is tijdens 
de jaarwisseling behoorlijk van streek, maar net kalmerende middelen en haar zo 
nodig afleiden lukt het normaal wel. Maar deze jaarwisseling was het echt 
onacceptabel en heb ik uiteindelijk on kwart voor vier de politie gebeld. Tijdens 
het telefoongesprek moet de agent aan de andere kant ook gehoord hebben dat 
er nog steeds volop geknald werd met zeer illegaal vuurwerk en gigantisch harde 
knallen. 

• Ik heb zelf last van harde knallers, mssr het ergste is het voor mijn 3 paarden, 2 
honden en kat 
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• In de wijk Mierlo Hout blijft het 's  nachts behoorlijke knallen. Het lijken wel 
bommen, zelfs vannacht (7 januari) nog. 

• In mijn straat werd volop geknald, net of er geen vuurwerkverbod was 

• In Zwanenbeemd werd vooraf en tijdens erg veel vuurwerk afgestoken. Enorm 
vervelend voor de honden!!! 

• Maanden voor oud en nieuw wordt er al afgestoken met zwaarder vuurwerk 

• Met het laatste rondje de hond uitlaten, was het een gok om niet overdonderd te 
worden door een megaknal, zelf het raam in mijn schuur is door zo,n bom 
gebarsten 

• Omgeving berkendonk is het niet normaal meer. 

• Ondanks verbod waren er vanaf november 2021 al regelmatig knallen te horen. 
Vaak hele harde, lijken wel bommen. Ook huisdieren die er veel last van hadden. 

• Ook al maanden harde in de tijd geisoleerde knallen. Slim van de daders want de 
pakkans is minimaal. 

• Tegenwoordig het hele jaar door zwaar knalvuurwerk. 

• Tijdens de jaarwisseling zelf kan ik het over het algemeen wel begrijpen dat er 
vuurwerk wordt afgeschoten. Sierwerk vindt ik ook wel mooi. Waar ik echt heel 
veel moeite mee heb is juist dat er buiten de jaarwisseling (dit jaar al vanaf 
oktober!!) vuurwerk afgestoken wordt. Gevolg: huisdieren in de stress, die 
daardoor niet meer naar buiten willen.... maar ja, de hond moet toch plassen. Dus 
de reguliere wandeltijden overdag aangepast tot de hopelijk wat rustiger 
omenten of veel later in de avond. 
Zelfs de laatste 2 weken voor oudjaar steeds de auto gepakt en naar het bos 
gereden om rustig de hond uit te kunnen laten, en hij (hopelijk) ongestoord en 
zonder stress zijn behoefte kan doen i.p.v. met de staart tussen de benen alleen 
maar naar huis te willen. 
Daarnaast vindt ik het verschrikkelijk dat er zo veel vernield wordt; vnl. opblazen 
van de gemeentelijke vuilnisbakken. Deze waren dit jaar ook (althans in wijkpark 
Brouwhuis) nagenoeg niet afgesloten. Met als gevolg dat er heel veel opgeblazen 
zijn, en weer vervangen moeten gaan worden. 
En wie gaat dat betalen? En wanneer gaat die vervanging dan weer gebeuren? 

• Van het normale vuurwerk, heb je geen last, maar van die bommen wel! 

• Vanaf oktober waren ze in mijnbuurt al regelmatig aan hert knallen. Harde 
knallen. Dit werd naarmate de feestdagen vorderde alleen maat erger. 
Daarbij komt da t er veel vernielingen zijn geweest aan verkeersborden, 
prullenbakken, straatnaam bordjes etc. 

• Vanaf sept gaan al met regelmaat de bommen af en ze weten in welke wijk 

• Vanaf september tot begin januari 

• Veel illegaal vuurwerk, dus veel geknal en tijdens de jaarwisseling zelf was er veel 
siervuurwerk alsof er geen verbod was (maar niet storend) 

• Veel zeer zwaar vuurwerk 

• Veel zwaar vuurwerk  m'n in de avond en nacht. Zelfs nu ( half Januari) nog. Het 
begint al in September meteen zwaartepunt half November en December 

• Vooral in de maanden voorafgaand aan oud en nieuw. Veel hinder van harde 
knallen en overlast voor dieren 

• Vooral in de nacht 

• Vooral knalvuurwerk waarbij je knballen hoorde alsof er een bom afging  
• We zijn naar een familielid ‘gevlucht’ die achteraf woont omdat onze hond 

extreem angstig was geworden. Het waren complete bommen die van te voren 
hoorbaar waren. Een buurtbewoner liet ons op 1 jan weten dat er nog  nooit 
zoveel vuurwerk in de straat was als dit jaar. 
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• Wederom ik en mijn hond, er werd gewoon vuurwerk afgestoken door van die 
kutjong, ondanks dat ik ze met een zaklamp er op attendeerde dat ik er met mijn 
hond kwam aangelopen. 

• Zeer harde knallen 
 

Weet niet • Ik was niet thuis. 

• Was niet in Helmond tijdens jaarwisseling 
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4. TipHelmond 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Helmond vergroten. Via 

het panel TipHelmond kunnen alle inwoners in de gemeente Helmond hun mening kenbaar maken 

over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, tips, om een gemeenschappelijk 

vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op www.tiphelmond.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipHelmond is een gemeenschapspanel, opgezet 

vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen  of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd stellen 

aan enquete@toponderzoek.com. Het is ook 

mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen voor 

de lokale peilingen.   

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipHelmond maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Helmond en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Drugsonderzoek, ‘Nieuwsbronnen’ en 

‘Gemeenteraadsverkiezingen’. 

 

 

  

https://www.tiphelmond.nl/marktonderzoek
https://www.tiphelmond.nl/marktonderzoek
http://www.tiphelmond.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiphelmond
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://tiphelmond.nl/onderzoeksresultaten
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5. Toponderzoek 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Herstraat 20  
5961 GJ Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/


 


